
P R O T O K Ó Ł 

--------------------------------- 

ze wspólnego  posiedzenia  Komisji Rady Miejskiej w Łazach 

odbytego w dniu  12.06.2023 r. o  godz. 15.00 

w  Urzędzie Miejskim w Łazach, ul. Traugutta 15 

 

Nieobecni Radni na posiedzeniu: 

- Radna Agnieszka Janus - nieobecność nieusprawiedliwiona 

- Radna Justyna Kośmida - nieobecność usprawiedliwiona 

 

Listy obecności w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas otwarł posiedzenie, powitał 

przybyłych i poinformował, że tematem  jest:  

 

1. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

2. Sprawy różne. 

                                     

Radni Rady Miejskiej w Łazach jednogłośnie przyjęli porządek obrad posiedzenia 

Komisji. 

Ad.1.   

Radni przystąpili do analizy przedłożonych projektów uchwał oraz zaopiniowali jak poniżej: 

1. Raport o stanie Gminy Łazy za 2022 rok. 

 

a) rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łazy za 2022 rok; 

 

Pani Ilona Pelon – Sekretarz Gminy omówiła Raport o stanie Gminy Łazy za 2022 rok. 

 

Radni zapoznali się z Raportem o stanie Gminy Łazy za 2022 rok. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

  

b) debata nad Raportem o stanie Gminy Łazy za 2022 rok; 

 

Debata odbędzie się na sesji rady Miejskiej w Łazach w dniu 14.06.2023 r.  

  

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Łaz. 

 

Głosowanie odbędzie się na sesji. 

 

 

 



2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy Łazy  za 

2022 rok wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Łazy za rok 

2022. 

    Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował,                                 

że sprawozdanie roczne z wykonania Budżetu Gminy Łazy za rok 2022 oraz sprawozdania 

finansowe Gminy Łazy za 2022 rok wpłynęły do Rady Miejskiej w Łazach w ustawowym 

terminie. 

Dariusz Tabas zapytał czy Radni wnoszą pytania odnośnie sprawozdań za 2022 rok. 

Radny Zenon Głąb zabrał głos w sprawie spółki Promed i Promax w Łazach. 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 7 głosów za) w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy Łazy  za 2022 rok wraz ze 

sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Łazy za rok 2022. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łaz absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Łazy za 2022 rok. 

 
Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że Komisja 

Rewizyjna w dniu 16.05.2023 r. odbyła swoje posiedzenie, na którym nastąpiło rozpatrzenie 
sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Łazy za rok 2022. Komisja po zapoznaniu się                  
z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez 
Burmistrza Łaz sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r. oraz po zapoznaniu się                       
z informacją o stanie mienia komunalnego sporządziła i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium dla Burmistrza Łaz z tytułu wykonania Budżetu Gminy Łazy za 2022 rok.  
 
Radni w punkcie tym nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie.  
 
Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miejskiej w Łazach. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 2023 rok. 
 

Pani Anna Furman - Skarbnik Gminy Łazy omówiła szczegółowo projekt uchwały. 
Powiedziała, że niniejszym projektem uchwały proponuje się:  
1. dokonać zmian w planie dochodów budżetowych, polegających na zwiększeniu planu 
dochodów o 48.000,00 zł, z tytułu: 
- otrzymania dofinansowania zadania pn. „Zielona Pracownia w SP nr 1 im. S. Konarskiego 
w Łazach - Pracownia biologiczno-geograficzna” w wysokości 48.000,00 zł (80101) 
2. dokonać zmian w planie wydatków budżetu polegających na zwiększeniu wydatków 
budżetowych o kwotę 48.000,00 zł z przeznaczeniem na: 
- realizację zadania pn. „Zielona Pracownia w SP nr 1 im. S. Konarskiego w Łazach - 
Pracownia biologiczno-geograficzna” w wysokości 48.000,00 zł (80101) 
3. dokonać uaktualnienia załączników: 
- dochodów oraz wydatków nimi finansowanych pochodzących ze środków Funduszu 
pomocy. 
 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Komisja Budżetowa  jednogłośnie pozytywnie  ( 7 głosów za ) zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej  na 2023 rok.  



5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów   

    gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu  

    sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów. 

 

Pani Anna Furman - Skarbnik Gminy Łazy powiedziała, że zmiana dotyczy określenia 

jednostek gromadzących dochody na wydzielonych rachunkach oraz trybu sporządzania 

planów finansowych, dokonywania zmian w tych planach oraz ich zatwierdzania.  

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Komisja Budżetowa  jednogłośnie pozytywnie  ( 7 głosów za ) zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów                           

    na ławników. 

 

Pani Ilona Pelon – Sekretarz Gminy powiedziała, że  w związku z potrzebą wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Zawierciu należy powołać zespół opiniujący kandydatów 

na ławników.  

 

Radni po przeprowadzonej dyskusji zaproponowali zespół opiniujący kandydatów                          

na ławników w składzie: 

1) Radny Dariusz Tabas 

2) Radna Edyta Wójcik 

3) Radna Renata Supernak 

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miejskiej w Łazach. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie  

    Gminy Łazy w miejscowości Hutki-Kanki. 

Pan Przemysław Hrehorowicz - Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 13 ustawy o samorządzie 

gminnym do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawie 

herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi a także wznoszenia 

pomników (t.j. Dz.U. z 2023 r., poz. 40). Przedłożony projekt uchwały obejmuje propozycję 

nadania nazwy ulicy „Harcerska” dla drogi wewnętrznej składającej się z nieruchomości                              

o numerze geodezyjnym 141/40 obręb Hutki-Kanki.  

Postępowanie administracyjne nadania ww. nazwy ulicy zostało wszczęte na 

wniosek wszystkich właścicieli nieruchomości 141/40 obręb Hutki-Kanki stanowiącej drogę 

wewnętrzną do działek budowlanych. W jednogłośnie złożonym wniosku właściciele 

opowiedzieli się za wskazaniem nazwy ulicy "Harcerska", która została pozytywnie 

zaopiniowana przez Urząd Miejski w Łazach. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 



Komisja Rozwoju i Promocji jednogłośnie pozytywnie  ( 5 głosów za ) zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie 

Gminy Łazy w miejscowości Hutki-Kanki. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas zapoznał Radnych                            

z korespondencją jaka wpłynęła w okresie międzysesyjnym.  

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

 Radna Marta Grzesica w sprawie zniszczonej nawierzchni ulicy Reja i Ogrodowej                        

w Chruszczobrodzie oraz pogorzeliska budynku w Chruszczobrodzie; 

 Radna Anna Garbarczuk w sprawie oczyszczania dróg z piachu po zimie w Łazach oraz 

odnośnie uporządkowania działki obok poczty w Łazach; 

 Radna Wiesława Majczak w sprawie zarośniętych poboczy dróg powiatowych; 

 Radny Zenon Głąb w sprawie złego stanu nawierzchni na ulicy Szkolnej  w Rokitnie 

Szlacheckim oraz podziękowanie za wybudowanie chodnika przy ul. 1 Maja w Rokitnie 

Szlacheckim  jak również za nową ulicę Szostka w Łazach; 

 Radny Antoni Flak w sprawie ulgi dla krwiodawców na przejazdy komunikacja miejską 

oraz wcześniejszych napraw specjalnymi maszynami nawierzchni dróg gminnych                                

jak również zorganizowania spotkania z sołtysami wszystkich sołectw z terenu Gminy 

Łazy  dotyczącego rozkładu jazdy komunikacji miejskiej; 

 Radna Edyta Wójcik w sprawie dofinansowań dla szkół podstawowych z programów 

rządowych. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła:  Iwona Kurzeja  

                                                                                                      Przewodniczący 

   Rady Miejskiej w Łazach 

                        

    /-/   Dariusz Tabas 

 

 

 

 

 

 


